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Fråga till Vård‐ och äldrenämndens ordförande:  

Fler platser behövs nu! 
Äldre i Borås får vänta länge för att få en plats på vård‐ och omsorgsboende eller korttid 

(fortsättningsvis äldreboende). Det talas om en kö på över 100 personer. Troligtvis finns det ett 

mörkertal för att äldre avstår från att söka, eftersom det helt enkelt inte lönar sig.  

Moderaterna har lagt fram många förslag för att på både kort och lång sikt få fram tillräckligt antal 

äldreboendeplatser i Borås.  

I januari föreslog Moderaterna och Kristdemokraterna att planeringen för ett nytt vård‐ och 

omsorgsboende, en demensby och korttidsplatser snarast skulle påbörjas. På samma möte 

behandlades ärendet; ”Åtgärder för att hantera behovet av platser på vård‐ och omsorgsboende”. Då 

föreslog vi att ramupphandling av platser skulle påbörjas och att nämnden skulle pröva möjligheten 

att använda moduler. Alla dessa förslag har röstats ner av Socialdemokraterna, Centerpartiet, 

Liberalerna och Miljöpartiet. Bristen på platser är akut! Det måste göras något nu! Våra förslag har 

hela tiden fått ett NEJ från de styrande. 

Genom att samverka med privata aktörer som bygger åt kommunen skulle nya äldreboendeplatser 
kunna komma på plats snabbare än vad som är möjligt på kommunal mark. Dessutom skulle 
kommunen slippa göra investeringen.  
 
Med anledning av vad jag beskrivit ovan ställer jag följande fråga till ordförande i Vård‐ och 
äldrenämnden 
 
Är du beredd att samverka med privata aktörer för att få fram fler äldreboendeplatser? 
 
 

Annette Carlson (M)      

 

 

 


